



## MØTEREFERAT

Beskrivelse: Styremøte  
Dato: 31. Mars 2011  
Sted: Rolf Stenberg, Berger  
Tilstede: Geir Gregersen, Hege Berge, Per Ove Sjøøl, Rolf Stenberg, Morten Engnes, Jan Sjøøl, Maria Moss, Flemming Vestergaard  
Ikke tilstede: Fredrik Sørbø  
Referent: Hege Berge

#	SAK	VEDTAK	ANSVARLIG	FRIST	STATUS
01/11	Presentasjon av nytt varamedlem:  - Maria Moss, nytt medlem fra Oslo, valgt inn som varamedlem for 2 år.				
02/11	Post/Fond:  1. Mail fra Even Storbråten vedr toppidrett styrkeløft på Sande VGS. Dette skal jobbes videre med til høsten. Geir G, Rolf, Jan og Lars Edvin er kontaktpersoner og følger saken videre til høsten. Jan utnevnes som leder av styringsgruppa.  2. Fond: økt til 157,000,- Styret ønsker derfor å innløse overskytende over 100,000,- beløpet føres til klubbens konto. Bankinnskudd: 591,000,-		Jan  Per Ove		



## MØTEREFERAT

03/11	<p>Fordeling av faste oppgaver i Sande KK:</p> <p><u>Leder:</u></p> <p>Mail og post, møteleder/saksliste, innkalling årsmøte, oppslag stevneinfo/ deltakelse, påmelding stevner, søke tilskudd, premieutdeling, ansvarlig for avvikling av egne mindre stevner</p> <p><u>Nestleder:</u></p> <p>Kontantkasse, betaling av vaskehjelp, innkjøp av premier, bekrefter i Brønnøysundsregisteret, kjøre stevneprogram og sende inn resultater, trykking av plakater, programblad etc, vaktmesteroppgaver, reserve treningsveileder, idrettsregistering, ansvarlig politiattester</p> <p><u>Kasserer:</u></p> <p>Innbetaling kontingent/purring- innrapportere, plattingsmannskap, påmelding og betaling stevnedeltakere, betale regninger, bestille og betale reiser/opphold, Fond og bank-ansvarlig</p> <p><u>Sekretærer:</u></p> <p>Skrive møtereferater, diplomer, ansvar PC, festarrangør, klubb-bekledning, innkjøp og oversikt større utmerkelser, jentekontakt, treningsveilederansvarlig</p>				
-------	---	--	--	--	--



## MØTEREFERAT

<p><u>Styremedlem 1:</u></p> <p>Lagserien og benkcup, medlemskonvolutter, innkjøpsansvarlig</p> <p><u>Styremedlem 2:</u></p> <p>Kontrollør av kontingent, materialforvalter, vaktmesteroppgaver, treningsveileder, kontakt mot vaktmesterordningen i Sandehallen, rigge til lokale stevner, dugnadssjef, klubbens representant i Idrettsrådet</p> <p><u>Varamedlem 1:</u></p> <p>Festarrangør</p> <p><u>Varamedlem 2:</u></p> <p>Kontrollør av medl. kontingent, dommeransvarlig, ungdomsgruppa, vaktmester, kontaktperson idrettslinje VGS, innkjøp og utdeling av idrettsmerker til ungdom og junior, webansvarlig for ungdomsgruppa</p> <p><u>Lise Engnes:</u></p> <p>Ansvar for nøkkelkort og medlemsregister. Ny liste 1. Hver mnd reserve Treningsveiledning.</p> <p><u>Raymond Madsen:</u></p>				
---	--	--	--	--



## MØTEREFERAT

	<p>Webansvarlig, rankingliste og rekorder</p> <p><u>Bjørn Grønvold:</u></p> <p>Presseansvarlig, ranking liste rawbenk</p> <p><u>Lars Edivn Samnøy: Sportslig leder</u></p> <p>Treningsprogram, organisere lagledere til mesterskap og større stevner</p> <p><u>Eivind Siøl:</u></p> <p>Back up data-ansvarlig egne stevner</p> <p><u>Fredrik Sørbø:</u></p> <p>Ungdomskontakt i styret</p>				
04/11	<p>Gjennomgang av årsmøtereferrat og behandle saker fra årsmøte, økonomi og innkomne forslag:</p> <ol style="list-style-type: none"><li>1. Årsberetning rettet opp etter innspill på årsmøtet, se årsmøtereferrat. Ingen innvendinger. Forslagene utsettes til neste styremøte.</li></ol> <p>Årsberetning og referat skal sendes til styrkeløftforbundet og hjemmeside.</p> <p>Regnskap og årsberetning til kommunen. Årsberetning, referat og regnskap</p>		Geir G Morten		



## MØTEREFERAT

	Sendes elektronisk til Brønnøysund.				
05/11	Håndboka: utsatt til neste styremøte		Geir G		
06/11	Rekruttering (ungdoms-og juniorgruppa): utsatt til neste styremøte		Geir G		
07/11	Seriestevne i Sandehallen 9.april:  Morten og Rolf ansvarlig rigging. Hege innveiling damer. Dommer ok. Skivepåsettere: Rolf og Fredrik. Jan lagleder. Maria sekretariat. Geir G henger opp oppslag og påmeldingsliste. Lise speaker.				
08/11	Eventuelt: <ul style="list-style-type: none"><li>- Melde overgang for Maria Moss fra Oslo SK</li><li>- Jentesamling 30. April kl 10.00. hallen stenges for andre enn jenter som skal delta på samlingen.</li><li>- Ny plattning før påske. Ny ramme må lages</li><li>- Nye klosser til bruk under beina i benk. Per Steffen?</li><li>- Lag og foreninger: Full kontingent, halv treningsavgift. Innmelding samlet og samlet betaling. Nye medlemmer i lag/foreninger må meldes til klubben før trening i lokalene tillates. Ordningen revurderes før årslutt. De lag og</li></ul>			Geir G  Geir G  Rolf	



## MØTEREFERAT

	<p>foreninger som ønsker nøkkelkort må ha en nøkkelansvarlig som er tilstede under trening, samt signere vår nøkkelkontrakt.</p> <ul style="list-style-type: none"><li>- Klage til kommunen vedr utdeling av nøkkelkort til våres lokaler uten tillatelse fra klubben.</li><li>- Venter på vareprøver på t-skjorter til ungdomsgruppa. Styret avventer 14 dager før vi går til annen leverandør.</li><li>- Regionsamling 29.april fra kl 17.00 i sandehallen. Tema knebøy. Møteplikt for medlemmer av ungdoms- og juniorgruppa</li></ul>			Geir G	
09/11	Neste møte: torsdag 5. Mai kl 18.30 hos Flemming				